

31 Disember 2018

Kepada Tuan-Tuan/Puan-Puan,

**JEMPUTAN UNTUK PIHAK BERKEPENTINGAN MEMBUAT KOMEN MERUJUK PENILAIAN UTAMA PENSIJILAN MINYAK SAWIT LESTARI MALAYSIA (MSPO)**

Salam dari Apave Malaysia!

Kami Apave Malaysia gembira untuk mengalu-alukan anda untuk mengambil bahagian dalam perhimpunan perundingan pihak berkepentingan seperti di atas.

**Kam Garden Sdn Bhd**, Perak, syarikat Perladangan Malaysia, telah memohon kepada Apave Malaysia (Malaysia) Sdn Bhd untuk menjalankan penilaian pensijilan dalam perjanjian dengan piawaian Minyak Sawit Lestari (MSPO) Malaysia. Standard yang akan dikuatkuasakan dalam penilaian adalah seperti di bawah dinyatakan;

- **Siri MS 2530-3: 2013 - Bahagian 3: Prinsip Am untuk Oil Palm Plantations dan Organized Pekebun Kecil - Malaysian minyak Sawit Lestari (MSPO) - program pensijilan**

Seperti yang telah di jadualkan, penilaian persijilan akan dimulakan pada 31 Januari 2019 hingga 1 Februari 2019.

<b>Maklumat Pemohon</b>			
<b>Syarikat Pemohon</b>	Kam Garden Sdn Bhd		
<b>Pegawai Bertanggungjawab</b>	Choong Chee Kheong		
<b>Alamat Syarikat</b>	Peti Surat No. 21, Jalan Felda Sungai Klah, 35600 Sungkai, Perak, Malaysia.		
<b>Nombor Telefon</b>	+6012 651 1205	<b>Nombor Faks</b>	+605 4388 106
<b>ID Emel</b>	<a href="mailto:kamgardensungkai@gmail.com">kamgardensungkai@gmail.com</a>		

**Butiran Syarikat Pemohon**

Kam Garden Sdn Bhd terletak di Sungkai, Perak dan memiliki ladang untuk saiz 820.03Ha mana mereka membekalkan kepada hasil mereka ke kilang yang terdekat atau peniaga FFB.

<b>Penghasilan FFB and Diunjurkan FFB (MT)</b>						
Unit Operasi	Jumlah Penghasilan (ha)	Diunjurkan (MT) pada (Jan – Dec 2018)	Penghasilan Sebenar	Rujukan GPS		Anggaran Pengeluaran Tahun Depan(MT)
				Longitude	Latitude	
Ladang Kam Garden	820.03 Ha	14,104.77 MT	11,000 MT (Anggaran)	101°20'29"E	3°59'19"N	14,000 MT

Perundingan daripada pihak berkepentingan adalah salah satu aktiviti dalam utama dalam proses pensijilan, di mana semua pihak berkepentingan diminta untuk memberi pandangan yang boleh mempengaruhi keputusan samada obligasi MSPO dipatuhi.

Apave Malaysia menjemput kesemua pihak yang berkepentingan untuk menyertai dalam proses rundingan ini kerana anda berdaya menyediakan penglibatan positif kepada keputusan pensijilan.

Kami meminta anda untuk mengemukakan sebarang isu, kedua-dua positif dan negatif, dengan menghantar jawapan bertulis melalui pos, faks atau e-mel ke pejabat Apave Malaysia, kami seperti yang ditunjukkan di bawah.

**Bagi panduan anda, anda mungkin boleh mempertimbangkan fakta-fakta yang berikut:**

- I. Perlindungan alam sekitar
- II. Pemeliharaan Biodiversiti
- III. Peluang pekerjaan
- IV. Penyediaan perumahan, sanitasi dan pendidikan
- V. Pendekatan syarikat dalam perkembangan masyarakat
- VI. Mengambil bahagian dalam membuat keputusan
- VII. Isu-isu yang lain baik positif atau negatif yang anda fikir relevan kepada penilaian

**Sila salurkan komen anda kepada:**

<b>Pegawai Bertanggungjawab</b>	Then Mozhi Gunasegeran		
<b>Jawatan</b>	Program Manager		
<b>Alamat</b>	Apave Malaysia Sdn Bhd Suite E603, 6th Floor, East Wing, Wisma Consplant 1, No. 2 Jalan SS16/4, 47500 Subang Jaya, Selangor, Malaysia.		
<b>Nombor Telefon</b>	+603 5031 7669	<b>Nombor Faks</b>	+03 5621 4980
<b>ID Emel</b>	<a href="mailto:thenmozhi@apave.com">thenmozhi@apave.com</a>		


<b>Butiran Pasukan Juruaudit :</b>	
<b>Kelayakan Anggota Juruaudit</b>	
<b>Ketua Juruaudit</b>	<b>Muhd Jamalul Arif</b>
<p>Beliau telah tamat Pengajian Pengurusan Perladangan and Cargo Ukur dari universiti tempatan. Pengalaman dalam bidang audit sejak 2011 di RSPO P &amp; C, SCCS, ISCC, GMP B2 &amp; B3, Escas Kebajikan Haiwan dan standard Global Gap. Pengalaman bekerja dalam mengendalikan kajian Q &amp; Q bagi produk pertanian kelapa sawit itu, kacang soya, jagung dan gula. Terlibat dalam penilaian MSPO sejak 2015, mempunyai lebih daripada 50 lelaki hari MSPO pengauditan untuk pelbagai syarikat dan kumpulan pekebun kecil. Bidang ISO 9001: 2008 juruaudit Lead pada tahun 2011, dilatih dalam ISO 19011 &amp; 17021 keperluan pada tahun 2014 dan MSPO Juruaudit Latihan pada 2015 yang dijalankan oleh MPOB. Dalam audit ini beliau adalah meliputi aspek sosial, amalan terbaik, Keselamatan dan Undang-undang. Fasih dalam berbicara dan menulis Bahasa Malaysia dan Bahasa Inggeris.</p>	
<b>Juruaudit Sokongan</b>	<b>Mohamad Fitri Mustapha</b>
<p>Siswazah dalam tahap perniagaan tani dengan lebih daripada 8 tahun pengalaman dalam pelbagai syarikat perladangan dan kemahiran dalam Amalan Pertanian Baik (GAP) termasuk Pengurusan Perosak Bersepadu (IPM) hari bekerja. Terlibat dalam ISCC dan MSPO pengauditan sejak September 2017. Berkelayakan sebagai Ketua Juruaudit / Juruaudit untuk MSPO, RSPO dan ISO 9001. Bidang dan disahkan kursus MSPO Auditor pada 2018 yang dipegang oleh SGS (M) Sdn Bhd. Dalam audit ini dia membuat liputan mengenai isu-isu Alam Sekitar ketelusan dan Isu Ekonomi. Fasih dalam berbicara dan menulis dalam Bahasa Malaysia dan Bahasa Inggeris.</p>	

**Komen yang diperolehi dalam tempoh 30 hari bermula tarikh dokumen ini akan dipertimbangkan dalam Penilaian ini. Sila berikan butir-butir di bawah Jika ada keperluan untuk kami menghubungi anda untuk tujuan tafsiran dalam perkara-perkara yang dibangkitkan.**

<b>Nama</b>	
<b>Alamat</b>	
<b>ID Emel</b>	
<b>Nombor Telefon</b>	
<b>Rumusan Isu - Isu</b>	

Kami menghargai dan mengucapkan terima kasih atas pandangan dan tindak balas anda.

Sekian, Terima kasih.

Yang Ikhlas:	
<b>Nama:</b>  <b>THEN MOZHI GUNASEGERAN</b>	<b>Tandatangan:</b>  
<b>Jawatan: Program Manager</b>	<b>Nama Syarikat: Apave Malaysia Sdn Bhd</b>